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Z A P I S N I K  

sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana  20. listopada  2022. godine s početkom u 18:00 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Martinović otvara petnaestu sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja prisutne. Administrativni tajnik Općine Kukljica Ivona Cukar pojedinačnom pro-

zivkom je utvrdila nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici.  

 

Konstatira se da su na današnjoj sjednici prisutni sljedeći vijećnici:  

Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Ante Martinović i Ante Mavra. 

 

Odsutni vijećnici: Davor Lonić i Rajna Grzunov.  

Predsjednik Općinskog vijeća se ispričava u ime odsutnih vijećnika koji nisu mogli 

prisustvovati na današnjoj sjednici. 

Osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisustvuju Marin Boško, općinski načelnik, 

direktor društva Sabuša d.o.o., Mladen Lucin i mještani. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da je prisutno 5 vijećnika, te da postoji potrebna 

većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

 

Vijećnik Milorad Košćica prije utvrđivanja  dnevnog reda daje prijedlog kojim 4 vijećnika 

predlagača točaka 8, 9, 10 i 11 odustaje od usvajanja istih te moli da ih se isključi s dnevnog 

reda. 

Također, naglašava da se ujedno nada konačnom uspostavljanju međusobne suradnje 

predsjednika Općinskog vijeća i Općinskog načelnika za dobrobit mjesta jer sadašnja 

konfrontacija nije dobra. Ističe kako privatnu netrpeljivost treba odvojiti od poslovne suradnje. 

 

Predsjednik vijeća navodi kako privatne netrpeljivosti između njega i Marina Boška nikad nije 

bilo, niti će biti, te da ga on ne zanima kao fizička osoba već kao Općinski načelnik Općine 

Kukljica, te stoji iza svega što uvijek otvoreno kaže. Predsjednik kaže kako nije zadovoljan 

radom načelnika što će opet ponoviti i na sadašnjoj sjednici. 

 

Vijećnik Milorad Košćica kaže kako bi  trebala  postojati zajednička suradnja prije sastavljanja 

samog dnevnog reda sjednice. Predsjednik vijeća kaže kako je on izuzetno zadovoljan 

suradnjom s Općinskim vijećnicima.  

 

Predsjednik daje prijedlog o povlačenju točaka 8, 9, 10 i 11 s dnevnog reda, a točke su:  

 
8. Razrješenje predsjednika Općinskog vijeća 
9.  Izbor predsjednika Općinskog vijeća 
10. Razrješenje potpredsjednice Općinskog vijeća 
11. Izbor potpredsjednika Općinskog vijeća 

 

 

Prijedlog usvojen jednoglasno (5 glasova za). 

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći dnevni red s izmjenom:  
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1. Pitanja i odgovori. 

2. Verifikacija zapisnika sa 14. sjednice Općinskog vijeća. 

3. Polugodišnje izvršenje plana poračuna Općine Kukljica za 2022. godinu 

4. Polugodišnje financijsko izvješće lipanj 2022. SABUŠA 

5. Polugodišnji izvještaj o izvršenju finanancijskog plana 2022. Sabuša II 

6. Polugodišnje ostvarenje Proračuna za 2022. godinu - Dječji vrtić Manulica 

7. Rasprava o očitovanju načelnika Marina Boška Ministarstvu uprave 

 

Predsjednik vijeća predloženi dnevni red daje na usvajanje.  

Dnevni red usvojen jednoglasno (5 glasova za). 

 

Ad. 1. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda Pitanja i odgovori te pita 

vijećnike ima li zainteresiranih za raspravu. 

Predsjednik vijeća navodi kako još nije pismeno dobio odgovor od načelnika na pitanja od 

posljednje sjednice, tko je direktor komunalnog poduzeća Sabuša II, koliko su mještani uplatili 

za izmjeru katastarskog plana te koliko je Općina Kukljica uplatila izvođačima radova za 

katastarsku izmjeru. 

 

Načelnik odgovara predsjedniku vijeća da će pismeno dobiti odgovor. 

Predsjednik kaže kako je prošlo već mjesec dana, a odgovora nema. 

Načelnik odgovara da je Marija Šarlija novi direktor. 

Nadalje,  načelnik navodi da za tražene podatke o provedenoj katastarskoj izmjeri treba 

vremena obzirom da se radi o periodu koji traje već 10 god. 

Predsjednik ističe kako je puno vremena prošlo a da se još ne zna koliko smo uplatili te kako 

to nije tajni podatak kao i koliko je Općina Kukljica uplatila izvođačima. 

Također, opominje građane da ne upadaju u riječ. 

 

Načelnik pojašnjava kako je nakon firme Geofoto posao nastavila firma Trafficon te da su 

prikupljeni podaci predani Državnoj geodetskoj upravi koja je nakon ovjere istih, sve 

proslijedila u Zadarski katastar.  

Načelnik kaže da Županija mora dati prijedlog granice pomorskog dobra koji je do sad vraćen 

u par navrata, kad se to kompletira, onda izlazi sud kako bi se kroz 2 godine to terenski 

uknjižilo.  

Načelnik kaže da je stigao dopis od Ministarstva pravosuđa i uprave u kojem je Općina 

Kukljica u planu u razdoblju od 2022 – 2024. godine te kako će sam postupak trajati oko 2 

godine. 

Također, načelnik ističe da je Općina spremna sufinancirati plaće djelatnika sa suda, samo se 

čeka da se to pokrene nakon utvrđivanja granica pomorskog dobra. 

Predsjednik vijeća moli načelnika da mu pošalje taj dopis, navodi kako je bio na katastru kao  

i u kontaktu s ministarstvom te da nažalost ima potpuno drugačije informacije. 

Navodi da mu je u Katastru rečeno 3 stvari, da je katastarska izmjera napravljena katastrofalno  

loše, da se stanje na terenu promijenilo jer je prošao dug period, te da smo „daleko od oltara“ 

što znači da nitko tamo ne urgira, ne pita i ne dolazi. 

Načelnik kaže kako dopis iz Ministarstva postoji. 

 

 Predsjednik vijeća ističe da je iz Ministarstva rečeno da je izmjera napravljena loše i nepotpuno 

jer glavna stvar je određivanje granica pomorskog dobra koju Kukljica ima puno, te da je to 

veliki problem.  

Predsjednik kaže da je polovica predmeta precrtana iz katastra jer ljudi nisu dolazili na teren.  
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Nadalje, navodi kako je načelnik rekao svoje informacije, on svoje, te da se nada da će ubrzo 

imati svi više informacija kad ova tema bude na dnevnom redu. 

 

Vijećnik Ante Mavra postavlja pitanje predsjedniku vijeća da li se sjeća kad ga je doveo u 

stranku SDP koja ih je oboje predložila za vijećnike u vrijeme izbora, te zašto ga je namjerno 

zamijenio čovjekom istog imena i prezimena predstavljajući ga za vijećnika, umjesto njega. 

Predsjednik vijeća odgovara kako nije imao namjeru to napraviti te da se ponovno javno 

ispričava na što vijećnik Ante Mavra ponovno napominje kako je to napravljeno namjerno. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zatvara prvu točku dnevnog reda. 

 

 

Ad. 2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 14. 

sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica od dana 29. rujna 2022. godine s početkom u 18:00 

sati. 

Predsjednik pita ima li primjedbi na zapisnik. 

Vijećnik Milorad Košćica pita predsjednika vijeća da li on korigira zapisnik nakon što mu ga 

pročelnica pošalje, na što predsjednik vijeća odgovara da na par zadnjih zapisnika nije imao 

nikav utjecaj. Pojašnjava kad je bilo potrebe za  korekcijom, on bi to označio kao primjedbu, a 

pročelnica bi bez problema navedeno ispravila. 

Vijećnik Milorad Košćica ističe da je zapisnik dobar, ali da se u njemu ne spominju on i neki 

vijećnici koji također sudjeluju u raspravi, što smatra da treba biti sadržano u zapisniku.  

Predsjednik vijeća ponavlja kako nije imao utjecaj na to, te da se važno u raspravi napomene, 

kako bi se stavilo u zapisnik. 

 

Predsjednik daje na verifikaciju zapisnik sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica. 

Zapisnik je verificiran jednoglasno sa 5 glasova za. 

 

Ad. 3. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda Polugodišnje izvršenje plana 

proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu te daje riječ izvjestitelju, Općinskom načelniku. 

 

Načelnik kaže da su svi dobili materijal te ukratko pojašnjava stavke, prihode, rashode i 

preneseni višak. Pita vijećnike ima li tko pitanja. 

 

Predsjednik vijeća kaže kako to nije obrazloženje, pita zašto ima preko milijun kuna viška na 

računu, zašto su neke stavke nula kuna, a neke 200% od planiranih. 

Načelnik pita koje su to stavke obzirom da su svi dobili tablice, te da je i opisno sve navedeno. 

Nadalje, pojašnjava kako je višak prebačen od lani 977.000,00 kn, a za prvu polovicu ove 

godine iznosi 103.000,00 kn. 

Naglašava kako je ovaj proračun vijeće izglasalo te da će se sve vidjeti na kraju godine. 

 

Predsjednik vijeća navodi kako se iz ovog izvršenja proračuna vidi da načelnik ne zna što je 

proračun, čemu služi i kako se treba izvršavati. 

Ističe kako smo u zadnje tri godine imali višak skoro milijun kuna te da Općina nije privatna 

firma koja treba stvarati profit, već proračun treba izvršavati tako da bude na pozitivnoj nuli. 

Općinski Načelnik kaže kako je izvješće pojasnio, te nakratko napušta sjednicu vijeća. 
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Predsjednik vijeća ističe kako prema planu proračuna koji je usvojen za gradnju komunalne 

infrastrukture u iznosu od 1.125.000,00 kn nije napravljeno ništa te da smo u tri godine izgubili 

20 % na tim cijenama. 

Kaže da je to zločin prema mještanima Kukljice. 

Predsjednik vijeća kaže da se višak vuče tri godine, a potrebe mještane su velike, te spominje 

neriješene oborinske vode na par lokacija, rasvjetu i nerealiziranu kanalizacijsku mrežu. 

Iznosi mišljenje kako namjerno ništa nije uloženo u održavanje infrastrukture kako bi ispalo da 

bi načelnik nešto radio ali mu vijeće to osporava. 

 

Vijećnici Dragana Filipi i Ante Korčulanić negoduju da će napustiti sjednicu ako se ne uvede 

red obzirom da se mještani ubacuju u raspravu.  

Predsjednik vijeća kaže kako ima potrebu to sve reći jer smatra da se radi o neradu. 

Pojašnjava kako bi proračun na kraju godine trebao iznositi nula kuna te da se uravnoteži 

rebalansom, a ne da se prenosi višak. 

Vijećnik Ante Korčulanić navodi da ispada da je načelnik svemu kriv, a nije. 

Vijećnik Milorad Košćica podsjeća kako vijeće nije prihvatilo izvješće od 900.000,00kn, te će 

rebalansa biti. 

Načelnik ponovno prisustvuje sjednici Općinskog vijeća. 

Vijećnik Milorad Košćica kaže da je Zaključak izostavljen, da li se glasa. 

Predsjednik vijeća kaže da se nema što glasati, da je primljeno na znanje. 

Načelnik ističe da se mora dati na izglasavanje. 

Predsjednik vijeća daje 3. točku dnevnog reda Polugodišnje izvršenje plana proračuna Općine 

Kukljica za 2022. godinu  na glasanje. 

 

Polugodišnje izvršenje plana proračuna Općine Kukljica za 2022. godinu je usvojeno sa 4 glasa 

za i 1 glas suzdržan (Ante Martinović). 

 

Ad.4. 

Predsjednik otvara četvrtu točku dnevnog reda, Polugodišnje financijsko izvješće lipanj 2022. 

SABUŠA te daje riječ izvjestitelju, direktoru društva Sabuša d.o.o., gdinu. Mladenu Lucinu 

 

Direktor društva Sabuša pozdravlja sve prisutne te pojašnjava polugodišnje financijsko 

izvješće po bitnim stavkama.  

Napominje da bi bilo dobro da se podijelilo prošlogodišnje izvješće koje je bilo dosta 

„napuhano“, te kaže kako se osvrnuo samo na važne stavke od kad je on direktor. 

Ističe da je planirano oko  2.085.000,00 kn te da bi na kraju godine ostvarenje moglo biti  

1.801.000,00 kn, te da se ipak trošilo iz proračuna Općine Kukljica, pozicija investicijsko 

održavanje ( čišćenje kolektora, snimanje kamerama, čišćenje taložnice).  Direktor društva 

pojašnjava da tu ulazi i regulator tlaka kako bi se smanjio tlak cijeloj mreži naselja Kukljica.  

Nadalje, navodi da  što se tiče izvršenja plana, nije ulazio u strukturu onog što je preslikano 

svih godina, već se osvrnuo na najbitnije stavke koje se tiču direktno sustava vode i odvodnje. 

 

Pojašnjava kako je napravio jednu simulaciju koliko se prošle godine prodalo vode tijekom 

ljeta od 6. mj do kraja godine te kaže da bi po njegovom planu korekcije plana prihoda odnosno 

ostvarenje prihoda od 1.801.000,00 kn a planiranih u iznosu 2.085.000.00 kn ostvarenje bilo  

80 %.  

 

Direktor društva Sabuša pita da li netko ima pitanja. 
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Predsjednik vijeća zahvaljuje direktoru na pojašnjenju, čita brojke gubitaka vode po godinama 

i navodi kako je Sabuša  u 100% -tnom vlasništvu općine i pita da li se nešto radi po pitanju tih 

velikih gubitaka. 

 

Predsjednik vijeća kaže da vijeće svake godine glasa za pokriće gubitka, ako ne, firma ide u 

stečaj čime su dovedeni pred gotov čin. Navodi kako je Sabuša uslužno poduzeće koje se bavi 

vodom i kanalizacijom i pita kako može svake godine stvarati veliki gubitak, a da se ništa ne 

poduzima da se to anulira, da se stvara prihod i da se razvija. 

Predsjednik vijeća kaže da se direktor Sabuše d.o.o. u dva navrata obratio vijeću radi gore 

spomenute problematike ali se nije reagiralo. 

 

Direktor društva Sabuša d.o.o. gdin. Mladen Lucin ističe da je govorio o tome na 2. i 3. sjednici 

zbog čega i što se događa svake godine. Kaže da su vijećnici i predsjednik vijeća mogli odbiti 

prijedlog ali nisu, te da je tek sad nakon 8 mj. napravljena korekcija cijena vodovodnih 

priključaka.  

 

Načelnik napominje da je ovo jedino poduzeće koje se nije udružilo, daje primjere te smatra 

da je odavno trebalo  biti dio većeg sustava, da jedno ovakvo poduzeće postoji za cijeli otok.  

Također je mišljenja da bi racionalizacija bila bolja kao i tekuće poslovanje i gradnja sustava 

te da bi gubitci bili znatno manji. 

Predsjednik vijeća napominje kako bi članovi Nadzornog  odbora društva Sabuša d.o.o. trebali  

prekontrolirati ovakva izvješća prije vijeća te da su i oni suodgovorni. 

Vijećnik Milorad Košćica navodi kako nadzorni odbor radi svoj posao te neka vijeće obavlja 

svoj. 

 

Nije više bilo pitanja za ovu točku.  

Zaključak o primanju na znanje Polugodišnjeg Izvještaja o izvršenju financijskog plana za 

2022. godinu Sabuša d.o.o. daje se na glasanje.  

Zaključak je jednoglasno usvojen. (5 glasova za).  

 

Ad. 5. 

Predsjednik vijeća otvara petu točku dnevnog reda Polugodišnji izvještaj o izvršenju 

financijskog plana 2022. Sabuša II. 

 

Načelnik ukratko pojašnjava stavke iz izvješća obzirom da se radi o prvom polugodištu te  

navodi kako prihod iznosi 332.000,00 kn a rashod 272.000,00 kn. 

 

Nakon kratkog pojašnjenja načelnika,  nije bilo zainteresiranih za raspravu. 

Predsjednik vijeća daje Zaključak o primanju na znanje Polugodišnjeg Izvještaja o izvršenju 

financijskog plana za 2022. godinu Sabuša II d.o.o. na glasanje.  

 

Zaključak je jednoglasno usvojen. (5 glasova za). 

 

Ad.6. 

Predsjednik otvara 6. točku dnevnog reda Polugodišnje ostvarenje Proračuna za 2022. godinu 

- Dječji vrtić Manulica 

Načelnik ukratko pojašnjava stavke, prihode i rashode. 

Nije bilo zainteresiranih za daljnju raspravu.  

Predsjednik vijeća daje Zaključak o primanju na znanje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 

proračuna Dječjeg vrtića Manulica za 2022. godinu  na glasanje. 
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Zaključak je jednoglasno usvojen. (5 glasova za). 

 

 

Ad. 7.  

Predsjednik vijeća otvara 7. točku dnevnog reda Rasprava o očitovanju načelnika Marina Bo-

ška Ministarstvu uprave 

 

Predsjednik vijeća ne želi ulaziti u raspravu, ne slaže se s ovakvim objašnjenjima te naglašava 

da mu je drago jer je dobio tražena Idejna Rješenja vezana za Odluke koje su usvojene.  

Vijećnik Milorad Košćica pita za pojašnjenje u vezi dopisa Ministarstva uprave koji se odnosi 

na pitanja i odgovore. 

 

Predsjednik vijeća obrazlaže kako je on poslao predstavku u Ministarstvo uprave i pravosuđa. 

Nadalje pojašnjava kako je Ministarstvo uputilo načelniku dopis da se očituje bez nekog roka, 

na što se on nije očitovao. Nakon ponovno upućenog dopisa Ministarstvu, načelnik se očitovao. 

 

Nije bilo zainteresiranih za raspravu, predsjednik vijeća konstatira da je dnevni red 15. sjednice 

iscrpljen te zaključuje sjednicu. 

 

Završeno u 19:01 sati.  

 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica.  

 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ivona Cukar                                  Ante Martinović, v.r. 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


